
























































































































































  369/12.03.00/2024 

Fullmäktigemotion 

ETT KULTURHUS TILL LOVISA 

Diskussionstillfället ”Rum för kultur” samlade en nästan fullsatt 

sal 15.3.2024 på Kino Marilyn. Diskussionen, i vilken deltog 

företrädare för många kulturverksamheter – teater, dans, musik 

och biblioteksväsende – och också till panelen inbjudna 

förtroendevalda och tjänsteinnehavare, var såtillvida enhällig att 

ingen av deltagarna avfärdade idén om att få till stånd ett 

Kulturhus, utan tvärtom fanns det understöd och löften, vilka kan 

noteras i uttalandet från stadsstyrelsens ordförande: ”mitt hjärta 

säger att vi kommer att få ett kulturhus”. Också stadsfullmäktiges 

ordförande konstaterade att ”planeringen måste gå framåt”. 

Loviisan Sanomat skrev om evenemanget (översättning): 

”Budskapet var klart och tydligt: vi måste få ett kulturhus till 

Lovisa.” I lokaltidningen Nya Östis fanns det också en omfattande 

artikel med samma innehåll. Kulturhuset skulle också förbättra 

tillgången på lokaler, något som medborgarinstitutet har ett stort 

behov av. 

Vi undertecknade föreslår att 

staden omedelbart börjar planera var Kulturhuset ska placeras 

och hur byggandet ska finansieras. 

Lovisa 16.4.2024 

 

Kari Hagfors 
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